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Protokoll 
fra møte i Arbeidsutvalget onsdag 16. mai 2012 på Radisson Blu Airport Hotel, 

Gardermoen  

 

Til stede: Karl-Arne Johannessen President 

 Nina Britt Husebø 1. visepresident 

 Ole R. Jørstad 2. visepresident 

 

 Erik T. Langerud Generalsekretær 

  

 

Forfall: Lise H. Thorstensen Kontorsjef 
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Saksnr 167/11-13 Møteplan for FS og AU for perioden juni 2012 til mai 2013 

 

På forrige AU-møte ble GS bedt om å lage et forslag til møteplan for både Arbeidsutvalget og 

Forbundsstyret for perioden frem til Håndballtinget 2013.   Det ble uttrykt ønske om at man 

benytter en kombinasjon av fysiske møter og telefonmøter, samt at ett Forbundsrådsmøte 

avholdes som dagsmøte og ett som et 2 dagers møte.  Tilsvarende gjøres for ledermøtet. 

Forslaget til møteplan ble gjennomgått i møtet. 

 

AU-vedtak i saksnr 167/11-13 

Møteplanen legges frem for Forbundsstyret på styremøtet 14.-15. juni 2012. 

 

 

Saksnr 168/11-13 Saksliste til FS-møte 14. juni 2012 

 

Foreløpig forslag til saksliste: 

- Møteplan for FS og AU for perioden juni 2012 til mai 2013 

- Avtalen med Totalprosjekt 

- Regnskap 1. tertial 

- Strategikonferansen 15.-16. juni 

o Herunder jubileumsfesten 15. juni 

- Tildeling av Eliteserielisens, andre behandlingsrunde 

- Verdi- og inkluderingsarbeidet 

- Aktiviteter med sponsorene i tiden fremover 

- Postenserien 14 (vedtak ble fattet via e-post 30. mars, men må protokolleres) 

- Rapporter og referater 

o Status Prosjekt Brasil 2016  

 

AU-vedtak i saksnr 168/11-13 

Med bakgrunn i Arbeidsutvalgets drøftinger, bes GS ferdigstille sakslisten til FS-møtet i Oslo 

14.-15. juni. 

 

 

Saksnr 169/11-13 Strategikonferansen 15.-16. juni 2012 

 

På møtet foretok Arbeidsutvalget en gjennomgang av innholdet på Strategikonferansen, 

samt drøftet hvordan de ulike temaene bør presenteres.  Arbeidsutvalget foreslår at 

styremedlem Ole- Jonny Korsgaard og styremedlem Tonje Jelstad tar rollene som 

programledere på selve seminaret.  Presidenten følger opp dette. 

 

AU-vedtak i saksnr 169/11-13 

Til orientering og videre arbeid. 
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Saksnr 170/11-13 Rapporter og referater 

 

1. Kort rapport fra regionstingene 

Det har kommet gode tilbakemeldinger fra alle regioner på årets regionsting. Gode 

diskusjoner og vedtak alle steder, samt valg som har resultert i flere nye regionsledere 

og styrmedlemmer.  Forbundsstyret/Arbeidsutvalget ser frem til å treffe alle disse på 

Strategikonferansen. 

 

2. Forlengelse av kontrakt med Robert Hedin 

GS orienterte om status vedrørende forlengelse av kontrakten til Robert Hedin slik at 

også denne er i tråd med prosjektet Brasil 2016.  Målsettingen er å ha dette klart i forkant 

av kampen mot Ungarn i Spektrum 

 

3. Status Consept Arena (CA) herunder også Totalprosjekt 

Presidenten og GS redegjorde for status innenfor CA samt arbeidet med 

forståelsesdokumentet.  Arbeidsutvalget presiserte viktigheten av at ”fag møter fag”, det 

vil si at CA sine to styrerepresentanter Marianne Fålun og Rune Forbord deltar i møter 

med Total Prosjekt for å sikre en god faglig forståelse.  

 

GS redegjorde for de pågående prosesser med stor møteaktivitet på mange områder. 

Presidenten informerte om organiseringen av CA og rollefordelingen mellom CA-NHF 

og Totalprosjekt.  Denne prosessen vil være pågående fremover basert på prosjektets 

utvikling og eventuelle intensjonsavtaler med andre parter. 

 

4. Status sponsorarbeid 

 

a. Stena Line 

GS orienterte om prosessen som har pågått med aktører i denne bransjen.  Av 

hensyn til den pågående dialogen med Color Line og arena på Filipstad, avventer 

GS ytterligere dialog med Stena Line inntil videre.  

 

b. Status Rica Hotels 

GS orienterte om den pågående prosessen med Rica.  Den oppleves som god og 

begge parter ønsker å forlenge samarbeidet. 

 

5. Status NHFs 75 års jubileum fredag 15. juni 

GS redegjorde kort for status innunder invitasjonslisten samt selve programmet for 

kvelden.  
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6. Fremlegging av EM-søknaden på EHF-kongressen i 22.-23. juni 

GS gjennomgikk hovedpunktene i forberedelsene frem til kongressen.  Enkelte av 

søkerbyene, samt Rica, sender egne representanter i tillegg til NHF.  Vi fokuserer 

innholdet i vår søknad på det sportslige, dvs hvordan vi skal legge til rette for at lagene 

skal få en best mulig opplevelse.  I tillegg vil det naturligvis også bli et sterkt fokus på alt 

annet rundt et mesterskap.  NHF kommer også til å ha en ”norsk aften” på kongressen 

med både presentasjoner og filmer for å styrke vår søknad.  

 

AU-vedtak i saksnr 170/11-13 

Arbeidsutvalget tar rapportene til etterretning. 

 

 

 

 

 

  

Karl-Arne Johannessen (president)   Nina Britt Husebø (1. visepresident) 

 

 

  

Ole R. Jørstad      (2. visepresident)   

   

 

Forbundsstyrets og Arbeidsutvalgets protokoller er offisielle og bindende for organisasjonen 

når minimum 2 av de 4 overstående medlemmer av Forbundsstyret har signert protokollen. 

 

 


